
 

Onderwerp: Vragen over mogelijke integrale 

vestigingsplaats NAVO/Joint Force Command 

(JFC) Brunssum op de Oostflank 

 

 

Geachte leden van het College, 

Op grond van artikel 43 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad, stel ik 

graag de volgende vragen over (een deel van) de Oostflank als mogelijke integrale 

vestigingsplaats voor NAVO/JFC. 

Is het college op de hoogte dat organisatie NAVO/JFC de oostflank of een specifiek 

gedeelte daarvan overweegt als mogelijke integraal vestigingsplaats althans ligt in 

het zoekkader van de NAVO om zich op de Oostflank te vestigen ? 

1. Zo ja, sinds wanneer heeft het college kennis van deze mogelijke plannen van 

organisatie NAVO/JFC ? 

2. Heeft organisatie NAVO/JFC reeds contact opgenomen met de gemeente of 

stappen ondernomen richting een mogelijke vestiging op de Oostflank althans 

kennis heeft gegeven van haar zoekplannen? Zo ja, wat zijn de inhoud en 

uitkomst van deze gesprekken? 

3. Zijn er door het college reeds concrete stappen genomen of voorbereidingen 

getroffen om een mogelijke vestiging van organisatie NAVO/JFC in dit gebied 

te faciliteren of ondersteunen? 

4. Hoe beoordeelt het college de potentiële impact van de vestiging van 

organisatie NAVO/JFC op de omgeving binnen het betreffende gebied en de 

Brunssumse gemeenschap in het algemeen ? Zijn er voordelen of risico’s die 

het college in overweging neemt? 

5. Op welke wijze is de gemeenteraad tot nu toe geïnformeerd of betrokken 

geweest bij deze ontwikkeling? 

6. Indien dit nog niet is gebeurd, is het college voornemens om de 

gemeenteraad verder te informeren of te betrekken bij de verdere stappen 

rondom dit initiatief? 

 

Ik zie uw antwoorden binnen de daarvoor gestelde termijn met belangstelling 

tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

Lefty Snackers 

Fractie BBB Lijst Palmen. 

 




